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گروهسیاسی-لیلارحیمیخوشبخت: 
اردبیل چند  نماینده  موســوی،  ســیدکاظم 
روزی است سوژه داغ رسانه های رسمی و غیر 
رسمی شده اســت. اظهارات از موضع قدرت 
نماینده اردبیل دربــاره ایرانیانی که به آلات 
موســیقی علاقمندند واکنشهای گسترده ای 
را به همراه داشــت. پیشنهاد او درباره جلای 
وطن، ســخنان دلســوزانه ابوطالبی، مجری 
شبکه افق را در اذهان زنده کرد. ابوطالبی که 
بیشتر با نام کوچکش، زینب در فضای مجازی 
شناخته میشود، دوسال پیش، از هموطنانش 
خواســت چنانچه ســبک زندگی در ایران را 
نمی پسندند، جمع کنند و بروند. نصیحتی که 
این بار نه از ســوی مجریان جویای نام رسانه 
ملی بلکه از جانب یکی از نمایندگان مجلس 

گوشزد شد!
ایــن اولین باری نیســت کــه نمایندگان 
مجلــس یازدهم بــا اظهارنظرهای ســطحی 
باعث رنجــش افکار عمومی میشــوند. از این 
منظــر برخی نماینــدگان مجلس شــورای 
اسلامی شباهت عجیبی به برخی سلبریتیهای 
پرحاشیه ایرانی دارند که در کسوت انسانهای 
همه چیز دان هــر از گاهی با پندها و نصایح 
سفارشی، تلاش میکنند تاب آوری در اوضاع 
همیشه نابسامان اقتصادی را با گرسنه ماندن 
)بخوانیــد رژیــم گرفتن( به هموطنانشــان 
بیاموزند تا سلبریتی دیگری به جرم بی دست 
و پا بودن، سرزنششان نکند. اظهاراتی از این 
دســت هرچند ازجانب هر دو گروه نازیباست 
اما از مردان سیاســت که نام نماینده را یدک 
میکشــند انتظار بیشــتری می رود. به همین 
بهانه مــروری داریم بر ســخنان نمایندگان 
مجلســی که با اندک آرای ملت انتخاب شده 
اند و زمختی کلام و رفتارشــان یادآور آرای 

ماکیاولی است.
نمایندهرباطکریم:یکیازآنهاییکه
آبانماهبهمردمشلیککردمنبودم!

»یکی از آن هایی که به مردم شــلیک کرد 
من بودم، ما کشتیم. حالا چه کسی می خواهد 
ما را محاکمه کند؟! طرف آمده بانک را آتش 

زده اســت و ما هم او را کشتیم. چه کسی را 
می خواهید محاکمــه کنید؟« این رجزخوانی 
قلدرمآبانه بخشی از مصاحبه حسن نوروزی، 
نماینده رباط کریم با ســایت دیده بان ایران 
اســت آنهــم در حالیکه دادگاه بیــن المللی 
مردمی آبان در خارج از کشور در حال برگزاری 
بود. بی اعتنایی به حساسیت جامعه نسبت به 
وقایع تلخ آبان ۹۸، اظهارات نسنجیده یا شاید 
صادقانه و لمپنیســم نهفته در ادبیات حسن 
نــوروزی تنها نمکی بود بر زخم ترمیم نیافته 
خانواده قربانیان. حسن نوروزی البته پیش تر 
نیز فیلمهای منتشر شده از زندان اوین را کار 
صهیونیســتها دانسته و با آوردن دلایل کاملا 
اســتراتژیک و متقن مدعی شده بود شکست  
ارتش اول جهان )آمریکا( در مقابل چریکهای 
پابرهنه و مظلوم افغانســتان باعث شده است 
ذهن مردم را از این طریق و به واســطه ایران 
پــرت کنند! نماینــده رباط کریــم در حوزه 
اجتماعی نیــز ازدواج دختران ۱۳ ســاله را 

کودک همسری نمیداند!

نمایندهسبزوار:بهمامورپلیسراهور
سیلینزدم،هلدادم!

ماجرای ســیلی زدن نماینده ســبزوار به 
ســرباز راهور یکــی از داســتانهای فراموش 
ناشدنی مجلسی اســت که نماینده آن برای 
نادیده گرفتن قوانینی که خود وضع کرده اند، 
با مامور پلیس درگیر شــد و با نواختن سیلی 
بر صورت سرباز عابد اکبری، ماههاست تلاش 
میکند از منجلابی که خــود به وجود آورده، 
رهایــی یابد اما تا این لحظه تمام تلاشــهای 
او در نادیده گرفتن شعور مخاطب و سرپوش 
نهادن بر زشــتی کردارش با توســل به عمل 
»هل دادن« به جای »سیلی زدن« بی نتیجه 
مانده است. عنابستانی که برای تطهیر چهره 
خود به اظهارات قالیباف متوســل شده بود و 
از او به خاطر شــجاعتش در ابراز بخشــی از 
حقیقت تشــکر کــرده بود با عقب نشــینی 
قالیبــاف از موضــع خود، به او نیــز تاخته و 
پشــیمانی رئیس مجلس را به در سر داشتن 

سودای ریاست جمهوری گره زد.

نمایندهخمینیشهر:نگهداری
حیواناتتبدیلبه»کلاس«شدهاست،

جلویاینکارهارامیگیریم!
اواخر آبانماه انتشار خبری مبنی بر موافقت 
نماینــدگان مجلس با کلیــت طرحی به نام 
»صیانــت از حقوق عامــه در مقابل حیوانات 
خطرنــاک و مضر« بیشــتر از آنکه خشــم 
مردم را برانگیزد، بهت و حیرتشــان را در پی 
داشــت. محافظت از مردم در برابر حیوانات و 
لحاظ کردن جریمــه و حبس برای نگهداری 
از این موجودات بی گنــاه، تا مدتها به بحث 
داغ کاربران فضای مجازی تبدیل شــده بود. 
اما اظهارات نقدعلــی، نماینده مجلس درباره 
لــزوم تصویب چنین طرحی به مراتب عجیب 
تــر از محتوای طرح بــود. او در مصاحبه ای 
اعــلام کرد: قانون خاصی در این زمینه وجود 
ندارد و نگهداری حیوانات در آپارتمانها برای 
برخی تبدیل به »کلاس« شــده است! جلوی 
این کارها را می گیریم. نماینده خمینی شهر 
از خبرنگاران خواست فعلا روی جزئیات طرح 

مانور ندهند! 
نمایندهتهران:

اگرفیلمهایمسالهداراکرانشوند،
وزیررااحضارمیکنیم!

چندی پیش بیژن نوبــاوه، نماینده تهران 
و عضو کمیســیون فرهنگی مجلس با اشاره 
به اینکــه ۳۰ فیلم مســأله دار در دولت قبل 
مجــوز گرفته اند تأکید کرد اگــر این فیلم ها 
اکران شــوند، وزیر را احضار می کنیم. نوباوه 
معتقد است در این فیلم ها ارزش های اخلاقی، 
انقلابــی و ملی زیر ســوال رفتــه و مطمئنا 
اکران آن بــا واکنــش عمومی مواجه خواهد 
شــد! اظهارات یکسویه و خشــونت کلامی او 
در تهدید به احضــار وزیر، واکنش تند اهالی 
ســینما را در پی داشــت. کانون کارگردانان 
ســینمای ایران در بیانیــه ای اظهارات بیژن 
نوباوه، نماینده مجلس شــورای اســلامی، را 
ساده انگارانه و توهین آمیز خواند و تاکید کرد 
نماینده ای که علایق و خواست اکثریت مردم 
را نمی شناسد و به خود حق می دهد از جانب 
مردم سخن بگوید قطعا نیاز به بازنگری رابطه 
خود با جامعه و شناختش از هنر و فرهنگ را 
دارد. ظاهرا نسخه پیچیدن نمایندگان مجلس 
یازدهم برای ملت پایانی ندارد. تحمیل سلایق 
فــردی به کلیت جامعه و تصویب آن در قالب 
قانــون، تنهــا خودکامگی نهفتــه در فضای 
مجلس را به رخ میکشــد که هــر از گاهی با 
پرخاشــگری نمایندگانش همراه میشــود. تا 
اینجای کار درگیری با سرباز راهور، اهانت به 
هنرمندان، حمایت از کودک همسری، تلاش 
برای تصویب انواع صیانتها از حقوق عامه چه 
در فضــای مجازی چه در برابــر حیوانات بی 
گناه و ... به تقابــل افکار عمومی و نمایندگان 
مجلس منجر شده است. هر چند نمایندگان 
مجلس یازدهم با حداقل آرا به خانه ملت راه 
یافته اند اما کمترین انتظار از آنان این اســت 
که واقعیات جامعه را آنطــور که باید ببینند 
و تشــخیص لاکچری بــودن عینک آفتابی و 
لزوم استفاده از آن را به بعد از حل مشکلاتی 

همچون کم آبی اصفهان موکول کنند!

وقتینمایندگانمجلستکلیفتعیینمیکنند

تقابل با مردم، دستاورد مجلس حداقلی

رئیس جمهور گفت: هیچ بانکی در کشور حق تعطیل 
کردن واحد های تولیدی را ندارد.

به گزارش ایسنا، ســید ابراهیم رئیسی صبح جمعه از 
کارخانه ریسندگی خوش ریس که به مدت ۸ سال تعطیل 

شده است، بازدید کرد.
رئیســی با انتقاد از تعطیلی ایــن واحد تولیدی گفت: 

هر چه زودتر این کارخانه با همت و پیگیری فعال شود.
رئیس جمهور با بیــان اینکه تعطیلی چنین واحدهای 
تولیدی انسان را رنج می دهد چرا که متاسفانه این ثروت 
معطل مانده اســت، خاطر نشان کرد: بانک ها اگر جایی را 
تملک می کنند باید یا خودشان آنجا را راه اندازی کنند و 

یا سریعا به افراد توانمند واگذار کنند.
رئیــس جمهور تاکید کرد: هیچ بانکی حق ندارد واحد 
تولیــدی را تعطیل کنــد. اقدامی که در مــورد این واحد 

تولیدی شــده اســت تعطیل کردن تولید و اشــتغال در 
کشور است، چه کسی پاسخگوی ۸ سال بیکاری کارگران 

این واحد تولیدی خواهد بود؟
رئیسی به منظور احیای مجدد این واحد تولیدی و راه 

اندازی آن دستورات لازم را صادر کرد.
وی همچنیــن عصر روز جمعه در دیــدار با جمعی از 
خیرین اســتان یزد گفت: توفیقی است برای شما خیرین 
که از تمکن و نعمت هایی که خداوند به شما داده در مسیر 

خشنودی حق تعالی استفاده می کنید.
رئیس جمهور با مهم دانستن کمک به مردم و توجه به 
حل مشکلات آنها، تصریح کرد: راه رسیدن به خدا خدمت 
به خلق خداست. کسانی که تمکن دارند برای گره گشایی 

دیگران تلاش کنند.
رئیسی گفت: باید در کنار یکدیگر مسائل و مشکلات را 

حــل کنیم. هر جا مردم حضور یافتند و از توان و خدمات 
آنها استفاده شد موفقیت های زیادی بدست آمد.

رئیس جمهور با اشــاره به اهمیت وقف اظهار داشت: 
مهمتر از وقف و بنای امر خیر، نگه داشتن آن است.

رئیســی تصریح کرد: همــراه بودن دولــت و خیرین 
می تواند باعث کارهای بزرگی برای حل مشــکلات مردم 

شود.
رئیس جمهور خاطر نشــان کرد: هیچ اشــکالی ندارد 
وقتی خیرین طرحی را شــروع می کنند، درصدی از کار 
را هــم دولت انجام دهد تا آن امر خیر به ثمر برســد، در 
واقع مشــارکت دولت و خیرین باعث گره گشایی از مردم 

می شود.
رئیســی تصریح کرد: نباید در کار خیر دچار سســتی 
شــوید بلکه بایــد مانند مجاهدی که در ســنگر جهاد از 

جانش می گذرد و از دین خدا دفاع می کند و دچار سستی 
نمی شود، عمل شود.

رئیس جمهور بنا به درخواست یکی از خیرین، استاندار 
یزد را موظف کرد زمین مناســب برای ساخت بیمارستان 

را در اختیار وی قرار دهد.
در ابتدای این مراسم تعدادی از دانش آموزان روستایی 
تصویری از شهید حاج قاســم سلیمانی به رئیس جمهور 

هدیه دادند.
همچنین همزمان با حضور رئیس جمهور در اســتان 
یزد خیرین این اســتان یکصــد زندانی جرائم غیر عمد را 

آزاد و یکصد جهیزیه به خانواده زندانیان اهدا کردند.
در ابتدای این دیدار تعدادی از خیرین اســتان یزد از 
اقدامــات خیرخواهانه خود گزارش هایی به رئیس جمهور 

ارائه کردند.

رئیس قوه قضائیه با اشاره به اینکه بسیاری از مشکلات 
اســتان با همین توان و اختیار مسئولان قابل حل است، 
گفت: مدیران به بهانه نداشــتن اختیار زیر بار مسئولیت 

شانه خالی نکنند.
اداری  شــورای  جلســه  در  ای  اژه  غلامحســین 
استان گلستان با اشــاره به اینکه همه ما وقتی مسئولیتی 
را می پذیریم نســبت به محــدوده اختیارات و وظایف آن 
آگاهیم، اظهار کرد: امروز تمام مدیران در سطوح مختلف 
اســتان توانمندی و اختیاراتی دارند کــه باید برای حل 
مشــکلات اســتان به صورت ویژه آنها را به میدان آورده 

و از آنها بهره ببرند.
وی با بیان اینکه پســندیده نیست که مدیری به بهانه 
اینکــه این موضوع در حیطه اختیارات من نیســت از بار 
مسئولیت شــانه خالی کند، افزود: باور کنید بخش عمده 

ای از مشــکلات اســتان در صورت توجه دقیق مدیران و 
مســئولان به وظایف و مسئولیت هایشان در همین استان 
قابل حل بوده و بخشــی نیز با همدلــی، هم افزایی و در 
کنار هم قرار گرفتن تمام نیروها و توانها در ســطح استان 
قابل رفع اســت. رئیس دســتگاه قضایی با تاکید بر اینکه 
موضوعات و مســائل موجود در اســتان گلستان از جمله 
»پتروشیمی گلستان«، »خلیج گرگان«، »روستای زیارت«، 
»منطقه آشوراده«، »پرونده موج های آبی گنبدکاووس« و 
... موضوعات و مســائلی چندوجهی محســوب می شوند، 
خاطرنشــان کرد: بنده حاضرم هر اختیــار و منابعی که 
رئیس کل دادگستری اســتان نیاز داشته باشد را به وی 
بدهم اما این نباید مانع از همت گماردن برای حل مساله 

در داخل استان و با نگاهی چندبعدی شود.
اژه ای بر ما تشــکیل کارگروهــی تخصصی و بومی در 

استان گلستان متشکل از مسئولان حوزه های مختلف اعم 
از اجرایی، قضایی، تقنینی، انتظامی، امنیتی و نمایندگان 
بخش های صنفــی و خصوصی تاکید کرد و گفت: در این 
کارگاه این مســائل پیچیده را مطرح و واکاوی کنید آنگاه 
هر تصمیمی گرفتید برای ما ارســال کرده تا با نظر شــما 

اقدامات لازم را انجام دهیم.
وی با اشــاره به اینکه برخی از مسائل استان گلستان 
صرفا حقوقی نیســت، ادامه داد: ما حتی اگر در برخی از 
موارد در استان گلستان مشکل حقوقی را حل کنیم تازه 
مســائل بزرگتر و پیچیده تری پیش روی ما قرار می گیرد 
و این یعنی ما باید به ســمت حل مســاله به صورت هم 

افزایی نهادها برویم.
رئیــس قوه قضائیه با بیان اینکه به لطف خدا امروز که 
هر سه قوه مدعی انقلابی گری و خدمت به مردم هستند 

باید از همدلی موجود بهره ببریم، تصریح کرد: توصیه من 
این است که بنشینید و راهکارها را به کمک هم با نگاهی 
مثبت به آینده اســتان و کشور بررسی کنید و راه حل ها 
خودتان کشف کرده و از ما برای اجرای آن کمک بگیرید.

اژه ای از طرح مســائل ویژه استان گلستان در جلسه 
ســران قوا خبر داد و گفت: از ابتدای روی کار آمدن آقای 
رئیســی تا به امروز به جز یک مورد بدون اســتثنا هفته 
ای یک بار ســران قوا با یکدیگر جلسه گذاشته و مسائل 
کلان کشور و استانها را بر اساس مشاهدات عینی هر سه 
طرف بررسی می کنیم. در ابتدای جلسه علی محمد زنگانه 
استاندار گلســتان، تعدادی از نمایندگان مجلس، ادارات 
کل و نهادها مطالبات خاص مردم استان گلستان به ویژه 
موضوعاتی از جمله گردشگری و جزیره آشوراده و معضل 

بزرگ خلیج گرگان را مطرح کردند.

معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی ایران 
ضمن بازدید از بیســت و دومین نمایشــگاه دستاوردهای 
پژوهش، فنــاوری و فن بازار که در نمایشــگاه بین المللی 
تهــران و با حضور پژوهشــگاه علوم و فنون هســته ای به 
نمایندگی از سازمان انرژی اتمی ایران برگزار شد، از نزدیک 
در جریان آخرین دســتاوردهای پژوهشــی و فناوری در 

کشورمان قرار گرفت.
به گزارش ایسنا، محمد اســلامی، در جمع خبرنگاران 
درباره ماموریت ها و فعالیت های ســازمان انرژی اتمی ایران 
و ارتباط آن با بخش پژوهش اظهار داشــت: در کشــور ما 
بحمــدالله ظرفیت انســانی و علاقه وافری بــه پژوهش و 
توســعه فناوری وجود دارد و نکته حائز اهمیت این است 
کــه پژوهش و فناوری هایی که در تراز تحقیقاتی بدســت 
می آینــد به موتور محرک صنعتی تبدیل شــوند و بتوانند 
فرمــان پذیری صنعت را محقــق نمایند. واقعاً لذت بخش 
است کارهایی که بخش های مختلف در حوزه های گوناگون 

انجام داده اند که اکثراً هم مورد نیاز کشور است.
اسلامی با تاکید بر تحقیقات مسئله محور که نتیجه گرا 
باشند گفت: مشکلی که در کشور داریم این است که تمام 
توسعه صنعتی کشور لجســتیک محور بوده است ولی آن 
چیزی که ما در آن محدودیــت داریم -مثل حوزه اتمی- 
عمدتاً بر اســاس توانایی ها و استعدادهای داخلی است که 
دانشگاه ها، مراکز پژوهشی و شرکت های دانش بنیان همه 
باید در آن نقش آفرین باشند که بودند و این رو به گسترش 

است.
وی تصریح کرد: به لطف الهی و با همتی که در سازمان 
انرژی اتمی وجود دارد نتایج پژوهش هســته ای به صنعت 
تبدیل شــده اســت و بحمدالله راه خــودش را به خوبی 
شــناخته و طی کرده است. ما امروز در حال برنامه ریزی و 
گسترش دامنه های گسترده ای هستیم که فناوری هسته 
ای می توانــد در اقتصاد و در زندگی مــردم به عنوان یک 
ظرفیت، تاثیرگذار و نقش آفرین باشــد تا مردم بتوانند از 

فناوری هسته ای در حوزه های گوناگون بهره مند شوند.
اسلامی در خصوص توسعه فناوری هسته ای گفت: باید 

بتوانیم نقش آفرینی فناوری هســته ای را در همه ابعاد و 
کلیه عرصه ها معرفی، عیــان و عملیاتی کنیم و این را در 
دســتور کار قرار دادیم. فعالیت هایی از ۳۰-۲۰ سال پیش 
شروع شــده اما در حد تحقیقات و آزمایش بوده و امروز با 
گفتگوهایی که کردیم و سنگ بنایی که بنا نهادیم انشالله 
در ســطح وسیع و به منظور تولید گســترده این حوزه را 

دنبال می کنیم.
 رئیس ســازمان درباره اهمیت فعالیت های صلح آمیز 
ســازمان در زندگی مــردم تاکید کرد: نکتــه ای که حائز 
اهمیت اســت این اســت که فناوری هســته ای تاثیرات 
مهم و گســترده ای در حوزه پزشــکی، ســلامت، محیط 
زیســت کشــاورزی و صنایع گوناگون دارد. در جای جای 
صنعت نقش و ظرفیت فناوری هسته ای مشهود است. در 
تمامی سیستم های اندازه گیری و آزمایش های غیرمخربی 
که در صنایع گوناگون اســتفاده می شود فناوری هسته ای 

حضور دارد.
اسلامی با اشــاره به تاثیر کاربرد پرتوها در زندگی مردم 
تصریح کــرد: موضوع مهم دیگر بحث از مزرعه تا ســفره 
اســت که با اســتفاده از مطالعاتی که با مشارکت وزارت 
جهاد کشــاورزی و وزارت راه انجام دادیم، به دنبال ایجاد 
مراکــز پرتودهی جدید با مشــارکت بخــش خصوصی و 
سرمایه گذاران در ۱۲ منطقه کشور هستیم که دیگر هیچ 
محصول کشــور دچار آفت نشــود و یا برای صادرات دچار 
منع صادرات به دلیل عدم پذیرش خریدار یا کشور میزبان 
نباشــد. پرتودهی هم برای بخش بذر و کاشت و داشت و 
برداشت مهم است، هم برای بهره وری در فرآیندهایی که 
به ازبین رفتن آفــت پذیری محصولات، کاهش ضایعات و 

افزایش نرخ ماندگاری کمک می کند.
وی افزود: در تلاشــیم موجباتی را فراهم کنیم تا هیچ 
بخشی از محصولات کشاورزی، دامی، باغی، زراعی و آبزی 

ما دچار آفت و ضایعات نشود و کمک کنیم تا این بخش ها 
بتواننــد با نرخ بالایی فعالیت خــود را انجام دهند. بخش 
مهمی در حوزه کشــاروزی می تواند از طریق اســتفاده از 
ظرفیت فناوری هســته ای در آب، خاک و بذر به سلامت، 
بهبود کیفیت، ایجاد مزرعه سالم با بهره وری بالا و بازدهی 
اقتصادی بالا کمک کند تا سفره ها متاثر از محصولات سالم 

باشد.
 معاون رئیس جمهور در خصوص توســعه  فعالیت های 
پزشــکی هسته ای گفت: در بحث پزشــکی، کلیه مسائل 
حوزه رادیوداروهای تشخیصی و درمانی، به کمک فناوری 
هســته ای اســت. با همین مقیاسی که ســازمان انرژی 
اتمی کار کرده ســالانه حــدود یک میلیون بیمــار از این 
ظرفیت اســتفاده می کنند و با تحقیقات جدید و ســاخت 
رادیوداروهای جدید و توسعه ظرفیت ها در این عرصه، روز 
به روز در حال گسترش هســتیم. رادیودارویی که جدیداً 
رونمایی شد نیز گام بزرگی است که بخشی از بیماری های 

سرطانی را می تواند پاسخگو باشد.
 اسلامی ضمن اشاره به تاثیر حضور سازمان انرژی اتمی در 
این نمایشــگاه و نقش آن در توسعه همکاری پژوهشگران 
و شــرکت های دانش بنیان با ســازمان، خاطرنشان کرد: 
همکاران ما در این نمایشــگاه صورت مسئله ها را دریافت 
می کنند و صورت مسئله های خودمان را هم به شرکت هایی 
که اینجا هستند ارائه می دهند و این نقطه آغاز خوبی است 
که ظرفیت ها و صورت مســئله ها با هم مبادله می شــود و 

کمک می کند هر کس روی ریل خودش قرار بگیرد.
وی همچنیــن با مســئولان و متخصصــان حاضر در 
غرفه های نمایشــگاه پژوهش، فناوری و فــن بازار مربوط 
به وزارتخانه ها، دســتگاه های دولتــی و خصوصی و نیمه 
خصوصی کشــور صحبت و تبادل نظر کــرد و از آمادگی 
ســازمان انــرژی اتمی بــرای همکاری های مشــترک در 

زمینه های ممکن صنعتی، سلامت و کشاورزی و پژوهشی 
خبر داد.

رئیس ســازمان انرژی اتمی با اشــاره به مذاکرات اخیر 
ایران با آژانــس بین المللی انــرژی اتمی تاکید کرد: ما با 
آژانس چیزی به نام مذاکره نداریم. بر اساس روال جاری و 
موازین و مقررات فعالیت هایمان را تنظیم کرده ایم و انجام 
می دهیم. برای مواردی که مطرح می شــود و در تبادلات 
وجود دارد تنظیم برنامه می کنیم و برای اقداماتش تصمیم 
می گیریم. در ســفر اخیری که آقای گروســی به کشــور 
داشــت در خصوص سایت کرج و مســائلی که باقی مانده 
بود گفتگوهای ما نیمه تمام ماند و لازم بود این گفتگوها را 
برای تداوم برنامه های نظارتی ادامه دهیم تا بتوانیم به فهم 

مشترک برای اقدام مشترک برسیم.
وی همچنین در خصوص موضوع دوربین های آژانس در 
ســایت کرج گفت: برای کمک به فرآیند قضایی و امنیتی 
که برای سایت کرج پیش آمده مقرر شد بازرس آژانس یک 
دوربین نو بیــاورد و این دوربین در حضور مقامات امنیتی 
و قضایی ما ســوالات فنی اش پاسخ داده شود تا تحقیقات 
پرونده به اتمام برسد و مشــخص شود چه عواملی در آن 
حادثه تروریســتی موثر بوده اســت. بعد از آن، می توانند 

مجدداً دوربین ها را در سایت نصب نمایند.
اســلامی در ادامه درباره ادامه گفتگوها با آژانس گفت: 
مطلب مهم تر، موضوعات باقی مانده است که تلاش داریم 
ایــن موارد توامان با هم تا قبل از پایان ســال، گفتگوها و 
مبادلات اطلاعاتی اش صورت گیرد تا مسائل باقی مانده را 
هم خاتمه دهیم و ممانعت کنیم از عناصر بدخواه این ملت 
و صهیونیست ها که مرتب سعی می کنند با عملیات روانی و 
دروغ پردازی، آژانس را دچار التهاب کنند نسبت به اینکه از 
فعالیت های ایران اطلاع ندارد و بهانه دست دشمن ندهیم 
تا تیم مذاکراتی ما که هدفش برداشتن تحریم هاست سریع 
تر به نتیجه برســد. ما تلاش موثر خــود را همچنان ادامه 
می دهیم که کســی بهانه ای ایجاد نکند و توجیه نکند که 
تحریم ها بایســتی ادامه پیدا کند. تحریم ها باید برداشــته 

شود و ما طبق چارچوب تعهدات خود را انجام می دهیم.

رئیسجمهور:

هیچبانکیدرکشورحقتعطیلکردنواحدهایتولیدیراندارد

رئیسقوهقضائیهدرشورایاداریگلستان:

مدیرانبهبهانهعدماختیار،اززیربارمسئولیتشانهخالینکنند

توضیحرئیسسازمانانرژیاتمیایران

موضوعدوربینهایآژانسدرسایتکرجچهبود

قوهقضائیهوسازمانبازرسیازفعالاناقتصادی
حمایتمیکنند

رئیس سازمان بازرسی کل کشور ضمن تاکید بر حمایت قوه قضائیه و سازمان 
بازرســی کل کشــور از فعالان اقتصادی، بر پیگیری فوری موضوع خلیج گرگان 

تاکید کرد.
به گزارش ایســنا، خدائیان که به دنبال ســفر اســتانی رئیس قوه قضائیه به 
اســتان گلستان در شهرســتان بندر ترکمن حضور یافت، در جلسه شورای اداری 
این شهرســتان، ضمن درود بر روح پرفتوح امام خمینی)ره( و شهدا، سلام حجت 
الاســلام والمسلمین محســنی اژه ای را به مردم شریف و شهید پرور بندر ترکمن 

ابلاغ کرد.
رئیس ســازمان بازرسی کل کشور با تاکید بر اینکه همه مسئولان باید امانتی 
که به آن  ها ســپرده شــده را پاس بدارند، تصریح کرد: مســئولان در ســپردن 
مسئولیت  ها باید به تعهد، تخصص، مردمی بودن و روحیه جهادی فرد توجه کنند 

تا خدمتگزاری به مردم به خوبی انجام شود.
وی بــا تاکیــد بر برخورد دســتگاه قضایی با ترک فعل، گفت: قــوه قضائیه با 

مدیرانی که با ترک فعل،   امور مردم را به تاخیر می اندازند، برخورد می کند.
خدائیان با اشــاره به ظرفیت  های مهم شهرســتان بندر ترکمن از جمله مردم 
خوب، کشــاورزی، دامپروری، راه آهن، دریا و غیره تاکید کرد که نباید مشــکل 

اشتغال در این شهرستان وجود داشته باشد.
وی با اشــاره به موضوع خلیج گرگان، اظهار کرد: در مورد خلیج گرگان و عدم 
لایروبی کانال  هــا بیش از یک دهه مکاتبه و نامه نگاری  های متعدد صورت گرفته 
که نتیجه  بخش نبوده است که این موضوع نیاز به پیگیری فوری دارد و باید هرچه 

سریع  تر تصمیمی در مورد آن اتخاذ شود.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور هدف از سفر رئیس قوه قضائیه به استان  ها را 
پیگیری و آســیب شناسی مشکلات قضایی و مسائل غیرقضایی که قوه قضائیه در 

رفع آن می تواند اثر بخش باشد، عنوان کرد.
عضو شــورای عالی قوه قضائیه تاکید کــرد: در دوره تحول و تعالی برنامه  های 

دستگاه قضایی اصولی و کاربردی است و مقطعی و شعاری نیست.
وی با اشاره به روحیه ضد فساد رئیس قوه قضائیه تاکید کرد که مبارزه با فساد 

در دستگاه قضایی یک برنامه مستمر است.
رئیس ســازمان بازرسی کل کشور خاطرنشان کرد: اعضای شورای تامین نقش 

مهمی در ارتقای امنیت دارند و باید به این مهم توجه کنند.
وی ادامه داد: برای مبارزه با فســاد، دستگاه قضایی باید آخرین راه باشد و نیاز 

است که گلوگاه  ها و منافذ فساد از سوی دستگاه  های اجرایی بسته شود.
خدائیان تصریح کرد: از جمله برنامه  های قوه قضائیه حمایت از سرمایه گذاری 

مشروع و تسهیل امورات سرمایه گذاران با حذف بروکراسی  های اداری است.
وی تاکید کرد که قوه قضائیه و ســازمان بازرســی از فعالان اقتصادی حمایت 

می کنند.

امامجمعهجدیداهلسنتآزادشهرمنصوبشد
در پی بروز برخی حوادث ناگوار در نمازجمعه اهل ســنت شهرستان آزادشهر 
در هفته گذشــته که مورد انتقاد و واکنش علمای شــیعه و سنتی استان گلستان 
و سرتاســر کشور قرار گرفت، آیت الله ســیدکاظم نورمفیدی نماینده ولی فیه در 

استان گلستان طی حکمی امام جمعه جدید اهل سنت آزادشهر را معرفی کرد.
در ایــن حکم خطاب به مولوی نعمت الله مشــعوف آمده اســت:   با توجه به 
حوادث ناگوار مربوط به نماز جمعه اهل ســنت آزادشهر و لزوم نصب امام جمعه 
جدید، بدینوسیله جنابعالی را به مدت یک ســـال به امامت جمعـــه اهل سنت 
شهرستان آزادشهر منصوب می نمایم.       امید است با توکّل به خداوند متعـال ، 
ضمن برگزاری هرچه با شکوه تر این فریضه بزرگ الهـی، مردم شریف آن سامان 

را با معارف دینی و ارزش های انقلاب اسلامی آشنا نمائید .
  بدیهی است توجه ویژه شما به موقعیت خطیر جهان اسلام و ضرورت وحدت 
اســلامی و شرایط حســاس کشــور و تبیین صحیح آن برای مردم عزیز ، رضایت 
خداوند متعال را در پی داشــته و موجب یأس دشمنان خواهد گردید. امید است 
با همکاری اهالی محترم، علماء و مســئولین منطقه، بویژه مرکز اسلامی اســتان 
گلســتان ، وظایف محوّله بویژه عمل به آرمان های امام راحل و شــهداء و فرامین 
رهبــر معظم انقلاب )دامت برکاته( را به نحو احســن انجام دهید.  دوام توفیقات 

شما را از خداوند متعال مسئلت می نمایم.

برپاییدوبیمارستانصحرایینیرویدریاییسپاه
دو بیمارستان صحرایی با ظرفیت هر یک بیش از ۴۰ تخت بستری در راستای 
ارائه خدمات رســانی مؤمنانه بهداشــتی - درمانی به هموطنان جنوب کشور در 

شرق و غرب استان هرمزگان بر پا شد.
به گزارش ســپاه نیوز همزمان با ایام سالگرد شــهادت حضرت زهرا)سلام الله 
علیها( به دســتور فرمانده نیروی دریایی سپاه پاســداران انقلاب اسلامی دو واحد 
بیمارســتان صحرایی با تمام امکانات و تجهیزات تخصصی در شهرستان های بندر 

سیریک و بندر چارک در استان هرمزگان برپا شد.
ســردار تنگسیری در مراســم افتتاح این بیمارســتان ها گفت: امروز همکاران 
جهــادی ما در مجموعه بهداری نیروی دریایی ســپاه با توجه به تأکید فرماندهی 
معظم کل قوا امام خامنه ای)مدظله العالی( و دســتور فرمانده شجاع و ولایتمدار 
کل ســپاه پاسداران، مبنی بر حفظ روحیه مردمی سپاه و تداوم همیاری و خدمت 
رســانی ها به مردم، امروز در آستانه سالروز شهادت حضرت زهرا)سلام الله علیها( 
موفق شدند در یک روز، دو واحد بیمارستان صحرایی با تمام تجهیزات و امکانات 

در شرق و غرب استان هرمزگان برپا نمایند.
فرمانده نیروی دریایی ســپاه گفت: ما برای ارائــه خدمات در هر حوزه ای بر 
اســاس اصل» وحدت بین مسلمین« با بسیج ظرفیت ها و منابع، هرجایی که لازم 
باشد برای حفظ امنیت و منافع مردم کشورمان و کمک رسانی به آنها )چه سنی 

و چه شیعه( خود را خادم این مردم ولایتمدار و انقلابی می دانیم.
تنگسیری افزود: این بیمارســتان ها که امروز افتتاح می شود شامل بخش های 
اورژانــس، رادیولوژی، کودکان، چشــم پزشــکی، داخلی، زنان، دندانپزشــکی، 
سونوگرافی و داروخانه می باشد و بصورت یک واحد بیمارستانی کامل، آماده ارائه 

خدمات بهداشتی و درمانی به مردم می باشد. 
فرمانده نیروی دریایی ســپاه تصریح کرد: پزشکان، پرستاران و همه همکاران 
ما در بهداری نیروی دریایی سپاه آمادگی کامل دارند بصورت جهادی و مخلصانه 
برای خدمات رسانی درمانی به مردم عزیز کشورمان در محل های مورد نیاز خدمت 
رسانی نمایند و این موضوع هر سال، چندین مرحله بنا بر نیاز مردم و درخواست 

وزارت بهداشت و درمان و دانشگاه های علوم پزشکی اقدام می شود.

وزیربهداشت:اگرموفقیتیدرحوزهواکسنکرونا
بهدستآمده،مدیونوزارتامورخارجهایم

وزیر بهداشــت درمان و آموزش پزشــکی، از تــلاش وزارت خارجه در تامین 
واکسن کرونا تشکر کرد.

به گزارش ایسنا، در آخرین روز از همایش »گردهمایی رؤسای نمایندگی های 
جمهوری اســلامی ایران در کشورهای همســایه« بهرام عین اللهی، وزیر بهداشت 
درمان و آموزش پزشــکی در جمع سفرا و نمایندگان ایران در ۱۵ کشور همسایه 

حاضر شد و از تلاش وزارت خارجه در تامین واکسن تشکر کرد.
عین اللهی در این نشســت گفت: از دکتر امیرعبداللهیان تشــکر می کنم. اگر 
موفقیتی در حوزه واکسن حاصل شــده، مدیون وزارت امور خارجه ایم. اگر مردم 
ما امروز نفســی راحت می کشند باید از سفیران ما در خارج از کشور که شبانه روز 

تلاش کردند، تشکر کرد.
وزیر بهداشــت تاکید کرد:  در مدت کوتاهی با کمک وزارت امور خارجه ۱۵۰ 
میلیون دز واکســن وارد کشــور کردیم که امروز درصد واکسیناسیون به رقم ۸۷ 
درصد رســیده اســت و ۷۴ درصد مردم نیز دو دز واکســن را دریافت کرده اند و 
تزریق دز ســوم نیز با شتاب آغاز شده است. وی در بخش دیگری از سخنانش به 
توانمندی های ایران در حوزه تجهیزات پزشــکی و داروها اشاره کرد و از آمادگی 
ایران برای صادرات به کشــورهای مختلف ســخن گفت. وزیر بهداشت با اشاره به 
اهمیت گردشگری سلامت، ظرفیت داخلی حوزه پزشکی را مستعد پذیرش بیماران 
از کشورهای مختلف به ویژه کشورهای منطقه دانست و از سفارت خانه های ایران 

خواست فعالیت برای این موضوع را در دستور کار قرار دهند.
در ادامه روســای نمایندگی ها به بیان دیدگاه ها و پیشنهادات خود برای ارتقاء 

تعاملات وزارت بهداشت و نمایندگی های جمهوری اسلامی ایران پرداختند.

بدونوجودشبکهبهداشتتحولدرمقابلهباکرونا
ممکننبود

ســخنگوی دولت گفت: از دورافتاده ترین روستاها تا شلوغ ترین مراکز پایتخت، 
بدون وجود  شبکه بهداشت، تحول در مقابله با کرونا ممکن نبود.

به گزارش ایسنا، علی بهادری جهرمی در صفحه شخصی خود در توییتر نوشت: 
» در خط مقدم پیشــگیری و مبارزه با کرونا، فعالان بخش بهداشــت میدان داری 
کردند و عملکردشان راه گشا بوده و هست؛ از دورافتاده ترین روستاها تا شلوغ ترین 
مراکز پایتخت، بدون وجود  شــبکه بهداشــت این تحول در مقابله با کرونا ممکن 

نبود. رعایت مستمر پروتکل های بهداشتی، تشکر عملی از این زحمات است.«

اخبار کوتاه


